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کوچکترین اشتباه در خصوص بیماری کرونا 
جبران ناپذیر خواهد بود

اقتصاد کیش - جلسه ستاد مبارزه با ویروس کرونا به 
ریاست مهندس رضاپور فرماندار پارسیان برگزار شد.

بــه گــزارش اقتصاد کیش به نقــل از روابط عمومی 
فرمانداری شهرستان پارسیان، جلسه ستاد مبارزه با ویروس 
کرونا به ریاست مهندس رضاپور فرماندار پارسیان و با حضور 
دادستان شهرستان و حاج آقا موسوی مسئول حوزه علمیه ، 
شیخ مجیدی قاسمی مدرس حوزه علمیه اهل سنت و فرمانده 
ناحیه مقاومت بسیج سپاه، دستگاه امنیتی ، فرمانده انتظامی و 
خانم دکتر ماجدی رئیس شبکه بهداشت و درمان  پارسیان و 
با حضور بخشداران ،شهرداران و مسئولین دستگاهای اجرایی 
و اعضای این شورا در محل فرمانداری برای اتخاذ تدابیر لازم 

جهت پیشگیری و مبارزه با بیماری کوید ۱۹ برگزار گردید.
مهندس رضاپور فرماندار پارسیان در ابتدای جلسه تاکید 
کرد،هیچ کس حق حضور در مناطق گردشگری و تجمع در 
پارکها را ندارد و ایشــان در ادامه با اشاره به مسئله برگزاری 
مراسم عروسی و عزا در شهرستان بیان داشتند :به مدت یک 
ماه مراســم و تجمعاتی در سطح شهرستان ممنوع بوده و با 
هماهنگی دادستان و نیروی انتظامی با آن برخورد خواهد شد 

و تبعات آن به عهده خود شخص است
فرماندار پارسیان در جلسه ستاد میارزه با ویروس کرونا 
بیان داشت: در هیچ جای شهرستان پروژه های عمرانی نباید 
متوقف بشود و تصریح نمود که دوباره باید فعالیت تولید های 

ماسک و دستکش از سر گرفته بشود 
ایشــان افزودند ،از امروز نماینده ویژه از فرمانداری به 
صورت روزانه از همه ادارات و دستگاه های اجرایی بازدید 
به عمل خواهد آمد و ایشــان خواستار استفاده همه پرسنل 
ادارات از ماســک و دستکش شدند و با کسانی که راعایت 

نکنند برخورد خواهد شد
وی در ادامــه از رئیس اداره اصناف خواســتند که به 
صورت روزانه بازدید از صنوف داشته باشند و بازرسی ها را 
شدید تر بکنند و با متخلفین بدون تعارف برخورد قانونی و 

جدی صورت بپذیرد .
فرماندار پارسیان با تاکید بر اینکه نباید معیشت مردم را 
درگیر این بیماری بکنیم بیان داشت: بخشداران ، شهرداران 

و دهیاران ،سمن ها و نیروهای بسیجی دوباره پای کار بیایند 
و با تعامل و همکاری بایک دیگر نسبت به ضد عفونی معابر 
شــهری با هماهنگی فرمانداری و شــبکه بهداشت جهت 
پیشگیری و مقابله با این ویروس اقدام بکنند در پایان جلسه 
مهندس رضاپور گفت : اقدامات اولیه اسفند ماه در شهرستان 
پارسیان صورت پذیرفت در پیک دوم این بیماری به ما خیلی 
کمک کرد و از روابط عمومی ها و ظرفیت امامان جمعه جهت 
ایجاد یک موج رسانه ای جهت آگاهی به مردم برای رعایت 
پروتکل های بهداشتی و رعایت فاصله گذاری اجتماعی در 

سطح شهرستان پارسیان شدند.
فرماندار پارسیان همچنین در جلسه ستاد پیشگیری و 
مقابله با بیماری کرونا، علاوه بر شرح بایدها و نبایدها، نشاط، 
امید و کاهش تجمعات را عواملی مهم در جهت مدیریت و 

کنترل بیماری کرونا دانست.
وی با تأکید بر ضــرورت توجیه مردم درباره کاهش 
تجمعات، افزود: مردم باید در نظر داشــته باشند که کاهش 
تجمعات و ماندن در منزل، نقش مهمی در مدیریت و کنترل 

بیماری کرونا دارد.
فرماندار پارســیان با اشــاره به اهمیــت همکاری 
دســتگاه های مختلف با مراکز بهداشت و درمان به منظور 
ریشه کن کردن این بیماری، تأکید کرد: دستگاه های مختلف 
شهرســتان با همکاری مراکز بهداشــت و درمان نسبت 
به اســتقرار میز ســلامت در ورودی ادارات و تعیین رابط 
ســلامت، اقدام و وضعیت بهداشتی و سلامت مراجعین 
را حتی الامکان کنترل کنند.رضاپور رئیس ســتاد مبارزه با 
بیماری کرونا در پارســیان با تأکید بر اینکه مردم باید برای 
کنترل این بیماری، آرامش خود را حفظ کنند، افزود: مردم 
باید از هرگونه اضطراب به دور باشند، زیرا نشاط و امید، از 
عوامل مؤثر در مدیریت و کنترل این بیماری اســت.رئیس 
شورای سلامت پارسیان در پایان گفت : مشارکت مردم به 
خصــوص ماندن در منزل می تواند نقش مهمی در کاهش 
و پیشــگیری از این بیماری داشــته باشد ، لذا انتظار داریم 
شهروندان در صورت نیاز جدی برای کار ضروری از منازل 

خارج شوند.

آرامی نماینده بندر عباس در صحن علنی مجلس:

قبح فساد در دستگاه های اجرایی 
ریخته شده است 

رئیس بیمارستان تخصصی و فوق تخصصی کیش  اعلام کرد:

آماده سازی بیمارستان کیش برای 
غربالگری اقشار مختلف جامعه

اقتصاد کیش - با هدف غربالگری بیماران کرونایی، مشــکوک و بستری در بخش 
تنفسي و همینطور بیمارانی که از سوی مرکز توسعه سلامت به بیمارستان کیش مراجعه 

می کنند به آنان خدمات ارائه می شود 
به گزارش اقتصاد  کیش، مصطفی نادعلی نژاد رئیس بیمارســتان تخصصی و فوق 
تخصصی کیش از تهیه 400 عدد کیت پی ســی آر و 400 عدد کیت اســتخراج خبر داد و 
گفــت: با خریداری 2 هــزار کیت و برنامه ریزی های صورت گرفته طی روزهای آینده 

می توانیم به صورت گسترده از مراجعه کننده های مختلف نمونه گیری انجام دهیم.
مصطفی نادعلی نژاد در خصوص انجام تست کرونا در بیمارستان تخصصی و فوق 
تخصصی کیش اظهار داشــت: بیمارســتان کیش در هفته پیش رو به بیماران مشکوک و 
بیمارانی که از سوی مرکز توسعه سلامت کیش مراجعه می کنند اختصاص یافته است و 
شــرکت ها و گروه های مختلفی که قصد انجام تســت کرونا را به صورت آزاد دارند می 

توانند از هفته آینده به این مرکز مراجعه کنند.
نادعلی نژاد در ادامه افزود: با تمهیدات و برنامه ریزی های صورت گرفته در آینده 

نزدیک می توانیم تست کرونا را در سطح گسترده ای انجام دهیم.
رئیس بیمارستان تخصصی و فوق تخصصی کیش با اشاره به این که شرایط جزیره 
کیش نســبت به دیگر شهرهای اســتان های مختلف کشور متفاوت است گفت: با نگاه 
ویژه ای که به جزیره کیش داریم تلاش بر این اســت نســبت به تقویت آرامش اجتماعی 

و اقتصادی گام های موثری در این منطقه برداریم.
مصطفی نادعلی نژاد در پایان گفت:  تنها راه کاری که می تواند در راستای اقدامات 
پیشــگیرانه از شــیوع بیماری کرونا موثر باشد عملیاتی کردن فاصله گذاری اجتماعی و 
فرهنگ سازی رعایت پروتکل های بهداشتی است که این مهم با بهره گیری از تبلیغات 
محیطی و رســانه های ارتباط جمعی در آگاهی بخشــی از خطرات ناشی از کرونا امکان 

پدیر خواهد بود.

پردیس بین المللی کیش دانشگاه 
تهران دانشجو پذیرش می کند

اقتصاد کیش - پردیس بین المللی کیش دانشــگاه تهران در نیمســال اول ســال 
تحصیلی ۱400-۱۳۹۹ براساس آزمون اختصاصی، دانشجو پذیرش می کند.

به گزارش اقتصاد کیش پردیس بین المللی کیش دانشگاه تهران در اطلاعیه ای اعلام 
کرد که بر اساس آزمون اختصاصی )شیوه نامه بررسی سوابق تحصیلی و مصاحبه( اقدام 

به پذیرش دانشجو می کند.
طبق این اطلاعیه، پذیرش دانشــجو در پردیس بین المللی کیش دانشگاه تهران در 
نیمســال اول ســال تحصیلی ۱400-۱۳۹۹ صرفاً از طریق آزمون اختصاصی )شیوه نامه 

بررسی سوابق تحصیلی و مصاحبه( خواهد بود.
همچنین، به اطلاع داوطلبان ادامه تحصیل در مقاطع کارشناســی، کارشناسی ارشد 
و دکتری، رشــته های مختلف می رســاند که برای کســب اطلاعات بیشتر در خصوص 
دســتورالعمل آزمون اختصاصی، ظرفیت پذیرش در مقاطع و رشته های مختلف، نحوه 
و تاریخ ثبت نام و مصاحبه می توانند به ســایت پردیس بین المللی کیش دانشگاه تهران 

مراجعه  نمایند .

اقتصــاد کیــش - نماینــده مردم 
بندرعبــاس بــا تأکید بــر مقابله با فســاد 
اقتصادی،گفت: قبح فساد در مجموعه دستگاه 
های اجرایی ریخته شده است. در ادامه جلسه 
علنی روز گذشته  مجلس شورای اسلامی و 
در جریان بررسی وضعیت اقتصادی کشور، 
منصور آرامی نماینده مردم بندرعباس،گفت: 
درســت است که ما تحت تأثیر تحریم های 
بــی رحمانه آمریکا قــرار داریم اما ظرفیت 
های مهم داخلی برای ســاماندهی وضعیت 
اقتصادی کشــور وجود دارد. وی با تأکید بر 
مقابله با فساد اقتصادی، خاطرنشان کرد: قبح 
فساد در مجموعه دستگاه های اجرایی ریخته 
شده است. این نماینده مجلس از رئیس قوه 

قضائیه به خاطر جدیت در مبارزه با فساد تشکر کرد و گفت: دولت باید اولویت خود را مقابله 
با فســاد قرار دهد. آرامی با تأکید بر لزوم اجرای اقتصاد دریامحور در راســتای اجرای اقتصاد 
مقاومتی و اقتصاد بدون نفت اظهار داشت: سهم تولید ناخالص ملی ما از دریا یک تا سه درصد 
است. این در حالی است که کشور ما ۵ هزار و ۸00 کیلومتر ساحل دارد. صنعت کشتی سازی 

و گردشگری دریایی باید مورد توجه قرار گیرد.

اقتصاد کیش - فرماندار قشــم گفت: با توجه به شــرایط نامناسب شیوع کرونا در 
قشــم، مردم باید از ماســک و دستکش استفاده کنند و نهادهای دولتی از ارائه خدمت به 
کســانی که پروتکل بهداشــتی را رعایت نمی کنند، خودداری کنند. علیرضا نصری در 
نشســت ستاد مدیریت کرونای شهرستان قشم افزود: باید روشی ارائه شود که خدمات 
خصوصی از جمله ســوپرمارکت ها، اغذیه ها، آرایشــگاه ها و مانند آن نیز به افراد بدون 
ماسک خدمت ارائه نکنند.وی ادامه داد: هر گونه تجمعی با هر عنوانی از جمله عروسی، 
عزا، اجتماعات مذهبی مختلف، امتحانات و غیر آن ممنوع است و متخلفان پیگرد قانونی 
می شــوند.فرماندار قشم با تشــکر از امامان جمعه شیعه و اهل سنت قشم در همراهی با 
تصمیمات ســتاد مدیریت کرونا در این شهرستان تصریح کرد: دستگاه قضایی با افرادی 
که به بهانه های مختلف و با ایجاد اجتماعاتف ســلامت جامعه را به خطر می اندازند با 
شدت برخورد کند.وی افزود:بنا بر آمار ارائه شده، بخش بزرگی از مبتلایان به کرونا در 
شهرستان قشم، اتباع بیگانه غیر مجاز بوده اند و از این رو جمع آوری و طرد این افراد در 

دستورکار نیروی انتظامی، دریابانی و دیگر مسوولان مرتبط قرار گیرد.
فرماندار قشم با اشاره به اینکه بیش از 4۵ نفر از افراد مبتلا به کرونا در جزیره قشم 
را اتباع بیگانه تشــکیل داده اند، ادامه داد: ســپاه یک سالن ورزشی را برای استقرار موقت 
افراد دستگیر شده اختصاص دهد تا هر روز پس از جمع آوری آنها، با هماهنگی شیلات 

و دریابانی، افراد دستگیر شده از جزیره طرد شوند.
وی اظهار کرد: هم اکنون هفت پایگاه از نیروهای بســیج در امر تولید ماسک فعال 
هســتند و شوراهای شهر و شــهردارهای شهرستان جهت تهیه مواد اولیه به این گروه ها 

کمک کنند.

بخشودگی بهای برق مصرفی 
مشترکین خانگی نیروگاه

 جنوب کیش

اقتصاد کیش - بر اساس تصمیم هیئت مدیره شرکت آب و  نیروی ماهتاب کیش، 
بهای برق مصرفی مشترکین خانگی نیروگاه جنوب در اردیبهشت سال جاری به حساب 

بستانکاری مشترکین منظور شد
به گزارش اقتصاد  کیش، حســین قطبی مدیرعامل شــرکت آب و  نیروی ماهتاب 
کیش از بخشــودگی بهای برق مصرفی مشترکین خانگی نیروگاه جنوب در اردیبهشت 
سال جاری خبر داد و گفت: بهای برق مصرفی مشترکین خانگی دهکده ساحلی خلیج 
فارس، مجتمع مســکونی مینا رزیدنس، مجتمع مسکونی رز به حساب بستانکاری آنان 
منظور شد.قطبی ضمن آرزوی سلامتی اقشار مختلف جامعه از اقدامات پیشگیرانه شیوع 
مــوج دوم بیماری کرونا در کیش ابراز امیدواری کرد و افزود: با نظارت های حداکثری 
و رعایت پروتکل های بهداشــتی می توانیم بر مشــکلات فائق شــویم و فعالیت های 

اجتماعی و اقتصادی از نو در سطح جزیره زیبای کیش آغاز شود. 
گفتنی است هلدینگ ماهتاب با عمل به شعار ماهتاب فراتر از تولید برق؛ ۵ درصد 

کل برق کشور، را تولید می کند.

 از سوی شرکت آب و نیروی ماهتاب کیش اعلام شد:

با توجه به شرایط نامساعد شیوع کرونا:

فرماندار قشم: ماسک زدن در قشم 
اجباری است

فرماندار پارسیان:

رئیس اتاق بازرگانی مشترک ایران و چین : 

ایجاد مناطق آزاد برای اجرا 
آزمایشی قوانین جدید است 

اقتصاد کیش - رئیس اتاق بازرگانی 
مشــترک ایران و چین گفت: مناطق آزاد در 
جهان، برای این شــکل گرفته اند که بتوانند 
قوانین را در جایی به صورت آزمایشی اجرا 
و ضعــف و قدرت های آن را پیدا کنند و بعد 
از آن بتوانند آن را به کل اقتصاد کشورشــان 
تعمیم دهنــد، لذا همین اتفــاق نیز باید در 
مناطق آزاد ایران بیافتد و قوانین دست و پاگیر 
اصلاح شــوند.  اگرچه هنوز تکلیف ایجاد 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی جدید در کشور 
هنوز مشخص نشــده و لایحه مربوط به آن 
هنوز در مجمع تشخیص مصلحت نظام در 
انتظار بررسی و اعلام نظر است، اما بسیاری 
از کارشناسان تشکیل این مناطق را فاقد توجیه 

اقتصادی عنوان می کنند و معتقدند تشکیل این مناطق مانعی در راستای توسعه تولیدات داخل 
محسوب می شود. پیشتر دولت در لایحه ای به مجلس دهم ایجاد هشت منطقه آزاد و ۱0 منطقه 
ویژه اقتصادی را پیشنهاد کرده بود اما نمایندگان مجلس در اقدامی عجیب تعداد مناطق ویژه 
اقتصادی را به ۹0 منطقه رساند که برخی تحلیلگران آن را نوعی استفاده ابزاری برای منظور کسب 

محبوبیت داوطلبان نمایندگی مجلس یازدهم در حوزه انتخابیه خود تفسیر کردند.
 اما رویه تشکیل مناطق آزاد و ویژه اقتصادی در جهان چگونه است و کشورهای مترقی 

در این زمینه چگونه عمل می کنند؟ 
در این زمینه مجیدرضا حریری، رئیس اتاق بازرگانی مشترک ایران و چین گفت: مناطق 
آزاد در اقتصاد جهان، آن هم در دهه های قبل تعاریفی داشته اند، اما با آغاز قرن بیست و یک، 
تعاریف قبلی راجع به مناطق آزاد جواب نمی دهد. اواســط قرن بیســتم و بعد از جنگ جهانی 
دوم به این سو، مناطق آزاد مورد توجه قرار گرفتند و دلیل آن هم این بود که اقتصاد ها از اقتصاد 
دولتی به سوی اقتصاد آزاد و خصوصی در حال گذار بودند. حریری افزود: برای اینکه قوانین 
را بتوانند در جایی به صورت آزمایشی اجرا کنند و ضعف و قدرت های آن را پیدا کنند و بعد از 
آن بتوانند تعمیم به کل اقتصادشان دهند، مناطقی را به عنوان پایلوت برای اجرای برخی قوانین 
ایجاد می کردند که این مناطق هم می توانستند مناطق آزاد باشند و هم مناطق ویژه اقتصادی.وی 
خاطرنشان کرد: امروز چند کشور محدود این کار را می کنند از جمله کشور چین که موضوع 
ایجاد مناطق آزاد را در دست اجرا دارد و دلیل آن هم این است که اقتصاد آن ها هم در حال تغییر 
به ســمت اقتصاد آزاد اســت.رئیس اتاق بازرگانی مشترک ایران و چین گفت: ما در طی یکی 
فرآیندی که از حدود چهل سال پیش شروع شد و از سی سال پیش و پس از جنگ ایران و عراق 
به صورت جدی تری دنبال شــد، به دنبال اســتفاده از مزایای مناطق آزاد بودیم، اما نتیجه آن در 
طی این سال ها به نتیجه قابل توجهی منتهی نشده است و فعالیت خاصی را به صورت پایلوت 
در مناطق آزاد نداشته ایم که آن را به بقیه مناطق کشور تعمیم دهیم، فقط تعداد مناطق را اضافه 
کرده ایم که بعضا کارنامه های قابل دفاعی نیز ندارند. البته این موضوع در مورد مناطق ویژه هم 
صدق می کند.وی در ادامه اظهار کرد: برخی از این مناطق مانند کیش برای جذب گردشگری و 
ارائه خدمات، برخی برای توسعه صنعت مانند قشم و برخی برای تجارت بین المللی و ترانزیت 
مانند چابهار تاسیس شده بودند اما معتقدم تحول عمده ای در آن ها رخ نداده به جز اینکه سازمانی 
برای آن شکل گرفته و دارای تشکیلاتی است.حریری افزود: اگر سیاستگذار به این نتیجه رسیده 
است که قوانین ما خیلی دست و پاگیر است و به همین دلیل به دنبال ایجاد مناطق آزاد جدید 
اســت، تعداد مناطق آزاد و ویژه در ایران و با توجه به وســعت کشور بی نظیر است و نمونه ای 
شبیه آن در جهان دیده نمی شود.وی گفت: اگر قرار است نقاط مختلف مرزی و نقاط مستعد 
کشور را به صورت لکه های متعدد منطقه آزاد و ویژه کنیم و هنوز قوانین ما دچار کاستی هایی 
باشد، بهتر است همه کشور را منطقه آزاد کنیم، اما اگر تعداد مشکلات و موانع مناطق کم است 
باید این ها را در مدل های کوچکتری آزمایش کنیم و نتیجه آن را به تمام کشــور توســعه دهیم 
که با این رویکرد این تعداد منطقه آزاد لازم نیست.رئیس اتاق بازرگانی مشترک ایران و چین 
تاکیدکرد: ایجاد منطقه آزاد و ویژه در کشور ما به یک امتیاز سیاسی برای بالا بردن محبوبیت افراد 
تبدیل شده است که این روند موجب لطمه به اقتصاد آن منطقه نیز می شود.حریری عنوان کرد: 
امروز اگرچه سرمایه گذاری خارجی در مناطق وجود دارد، اما رقم ها بسیار کوچک است و به 
نظر می رسد ما به طور کلی در جذب سرمایه گذار خارجی موفق عمل نکرده ایم، اما می توان 
گفت در میان مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، منطقه عسلویه در شرایطی که از نظر سیاسی تحت 
فشــار نبودیم، ســرمایه گذار خارجی خوبی جذب کرده بود و هم در تعریفی که برای آن شده 
بود، یعنی توسعه بخش پتروشیمی موفق بوده است.وی در پایان تاکید کرد: اگر قرار است ما 
در هر استان چند منطقه آزاد و ویژه داشته باشیم به نظر می رسد بهتر باشد به فکرا ین باشیم که 

اقتصاد کشور را آزاد و ویژه کنیم.

5116 مورد بازرسی از اماکن عمومی و 
واحدهای مختلف در کیش

اقتصاد کیــش - با اقدامات و عملکرد بازرســان 
بهداشت محیط از اسفند ۹۸ تا پایان اردیبهشت سال جاری 
۵۱۱6 مورد بازدید از مراکز تهیه و توزیع مواد غذایی و اماکن 

عمومی در سطح جزیره کیش انجام شد.
به گــزارش اقتصاد  کیش، محمدرضا رضانیا رئیس 
مرکز توســعه سلامت کیش ضمن تشــکر و قدردانی از 
اقدامات پیشــگیرانه و عملکرد سه ماهه بازرسان بهداشت 
محیــط در حوزه نظارت بر اماکــن عمومی و واحدهای 
مختلف در جزیره کیش گفت: در طول سه ماه گذشته، ۸۳ 
مورد نمونه برداری میکروبی و شــیمیایی از آب، ۵۸ مورد 
نمونه برداری از نان، ۳6 مورد نمونه برداری از مواد غذایی 
و ۵02 مورد کلر سنجی آب آشامیدنی در این منطقه انجام 
شــده است. رضانیا در ادامه به پلمپ ۱2 واحد متخلف در 
سطح جزیره کیش اشاره داشت و افزود: تا کنون یک هزار 
و ۳7۹ کارت تندرســتی، معدوم سازی دوازده هزار و 204 
کیلو موادغذایی فاسد و معرفی دو واحد متخلف به مراجع 
قضایی از جمله اقدامات صورت گرفته در حوزه بهداشت 
محیط در کیش است. رئیس مرکز توسعه سلامت کیش با 
بیان اینکه حفظ و ارتقای سلامت؛ حق اقشار مختلف جامعه 

است اظهار داشت: وزارت بهداشت به عنوان مسئول حفظ و 
ارتقای سلامت، سیاست گذاری، برنامه ریزی و نظارت در 
حوزه سلامت است؛ اما تامین و تضمین سلامت به تنهایی 

توسط وزارت بهداشت امکانپذیر نیست و محقق شدن این 
مهم نیاز به انسجام، همدلی و همکاری تمام مردم با دستگاه  

ها و نهادهای مختلف جامعه است.

رئیس مرکز توسعه سلامت کیش عنوان کرد: 

مناطق آزاد کشور در حال رکود هستند
اقتصاد کیش -نماینده مجلس  گفت که مناطق آزاد 
تجاری و ویژه اقتصادی به دلیل سیاســت های غلط دولت 
وعدم تعامل با کشــورهای هم جوار مرزی در حال رکود 

و تعطیلی است. 
یعقوب رضازاده در جلســه علنی دیروز  یکشــنبه 
مجلس شــورای اســلامی و در جریان بررسی وضعیت 
اقتصادی کشور با حضور مسوولان مربوطه دولتی و بخش 
خصوصی گفت: متاسفانه ارتباطی بین بخش دولتی و بخش 
خصوصی در موضوع سرمایه گذاری انجام نگرفته که دلیل 
آن عدم تعامل دولت با منافع تولید کنندگان و سرمایه گذاران 
اســت. قوانین صرفا به نفع دولت بوده حال این که باید به 
تولید کننده و ســرمایه گذار کمک کرد که از جمله راه های 
آن اعطــای وام های بانکی، تشــویق های مالیاتی و حذف 
قوانین زاید اســت.این نماینده مجلس شــورای اسلامی 
درباره ضعیف شــدن فضای کســب و کار گفت: به دلیل 
عدم وجود نظامات خــاص برای تولید کنندگان و توزیع 
کنندگان و ســرمایه گذاران در بخش صادرات و واردات 
شاهد ضعیف شــدن فضای کسب و کار هستیم نظامات 
خاصی که برای مالیات در بانک ها و قوانین گمرکی سال به 
سال تغییر می کند. نتیجه این اقدامات از دست رفتن حقوق 

اقشار ضعیف جامعه است.
وی ادامــه داد: در  این بین مناطق آزاد و تجاری ویژه 
اقتصادی به دلیل سیاســت های غلط دولت و عدم تعامل با 

کشورهای هم جوار مرزی در حال رکود است.
رضازاده درباره اخذ مالیات نیز گفت: جذب مالیات 
برای افزایش درآمدهای دولت فشــار مازاد بر تولید کننده 
ایجاد می کند به جای این باید  صندوق توسعه ملی را تقویت 
کرد، البته که در سال های گذشته بخصوص در دولت فعلی 

این صندوق با رکود و ورشکســتگی مواجه شــده که باید 
تجدید نظری صورت گیرد.نماینده سلماس در مجلس در 
پایان گفت: در بازار ارز، سکه، خودرو و  مسکن اتفاقاتی در 
سال های گذشته رخ داده  که الان شاهد وضعیت آن هستیم 

که باید کنترل شود.

رضازاده نماینده مجلس شورای اسلامی :


